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Vragen van de leden De Roon en
Brinkman (beiden PVV) aan de
minister van Justitie over
taxichauffeurs met criminele
antecedenten. (Ingezonden 9 juli
2009)

1
Is het waar dat uit een, in opdracht
van uw ministerie uitgevoerd,
onderzoek is gebleken dat maar liefst
een kwart van de taxichauffeurs
criminele antecedenten heeft?1

2
Welk type antecedenten komen
daarbij voor en in welke frequentie?

3
Hoe verklaart u dat deze chauffeurs
desondanks een Verklaring omtrent
het Gedrag (VOG) hebben gekregen,
inhoudende dat er geen bezwaar is
om hen als taxichauffeur te laten
werken?

4
Ziet u in de recente berichtgeving
over geweldpleging, bedreiging en
oplichting in de taxiwereld aanleiding
om de criteria voor het verstrekken
van deze VOG ten behoeve van
taxichauffeurs verder aan te
scherpen? Zo nee, waarom niet?

5
Overweegt u ook om de aan
chauffeurs met criminele
antecedenten verstrekte VOG,
desnoods bij wet, ongeldig te
verklaren? Zo nee, waarom niet?

6
Bent u bereid om een VOG die
verstrekt is ten behoeve van
werkzaamheden in de taxibranche, in
te trekken terstond nadat de
desbetreffende taxichauffeur is
veroordeeld? Zo nee, waarom niet?

1 Metro, 8 juli 2008: «Kwart taxichauffeurs
bekende van justitie».

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen
5 augustus 2009)

Hierbij deel ik u mede dat de
schriftelijke vragen van de leden De
Roon en Brinkman (beiden PVV) van
uw Kamer aan de minister van
Justitie over taxichauffeurs met
criminele antecedenten (ingezonden
9 juli 2009) niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord, aangezien nog niet alle
benodigde informatie is ontvangen. Ik
streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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